
Köszönjük, hogy a 2022/23/1-es őszi félévben tréningjével emelte a Károli Gáspár Református 
Egyetem Közösségi Napok színvonalát.

Ez úton tájékoztatom, hogy a hallgatók az alábbi visszajelzést adták a W22TA17E (A drogokról 
másképpen) tárgyról:

Megfelelt-e a program a várakozásainak?

Válaszadók száma: Igen, teljes 
mértékben 
megfelelt

Igen, 
nagyjából 
megfelelt

Hellyel-
közzel 
megfelelt

Nem nagyon 
felelt meg

Egyáltalán 
nem felelt 
meg

37 24 7 3 1 2
65% 19% 8% 3% 5%

Miben segített a hallgatónak?

Válaszadók száma: Új ismeretek 
szerzésében

Új kapcsolatok 
szerzésében

Gyakorlati 
készségek 
szerzésében

Egyéb

37 35 0 0 2
95% 0% 0% 5%

Egyéb válaszok kifejtése:

"semmiben"

"Sajnos nem segitett"

További megjegyzések, javaslatok:

"Hívják többször is Marosi Antalt."

"Nagyon gondolatébresztő előadás volt, jó lenne, ha eljuthatna mindenkihez, a legérintettebb 
korosztályhoz!"

"Nagyon közérthető és szemléletes volt az előadás, sokkalta felülmúlta az eddigi drogprevenciós 
előadásokkal való tapasztalatimat. Abszolút emberközelien volt megfogalmazva, volt 
belecsempészve humor, de amellett a téma súlyossága is érezhető maradt. Ezzel szinte minden 
információt sikerült nyomatékosítani, és a tudás biztosan mindenki számára meg fog maradni. 
Nagyon jó volt!"

"Ennek az előadásnak a szemlélete eléggé idejétmúlt, szerintem jobb lenne hanyagolni a további 
terjesztését. Több megkérdőjelezhető állítás is elhangzott, amiknek egy ilyen előadáson nem 
szabadna. Nem éreztem az egészet profinak. Eddig talán ez volt a legrosszabb drogprevenciós 
előadás, amit valaha hallottam."

"Kisebb csoportos előadások"

"Az előadás módja tényleg fiatal felnőttekhez irányuló volt."

"Az előadás tetszett, viszont én úgy éreztem, hogy kicsit felszínesen érintjük a témát. Én arra 
számítottam, hogy mélyebb betekintést kapunk a drogok világába, viszont ehelyett ez inkább egy 



prevenciós előadás volt. Maga az ötlet viszont, hogy a drogok idegrendszeri hatásairól volt szó 
nagyon tetszett, érdekes volt."

"Nagyon izgalmas, lebilincselő volt az előadás. Tetszett, hogy más oldalról közelítette meg a témát 
az előadó, mint amiket általában hallani lehet. Hálás vagyok, amiért egy életre el vette a kedvemet a
drogfogyasztástól. :) Eddig is tudtam, hogy nem tesz jót a drog, de most már a gondolatától is 
irtózom. Ami esetleg hiányosság volt az előadáson, az a hangosítás. Ugyanis az előadó nem 
kapcsolta be a mikrofont, így nagyon kellett fülelni mit mond. Viszont ily módon is érthető és 
követhető volt számomra."


